
Aan: 
de voorzitter en leden van 
provinciale staten van Drenthe 
 
 
 
 
 
 
 
 
Assen, 8 juni 2006 
Ons kenmerk 23/Aut/A3/2006006484 
Onderwerp: Beantwoording vragen Informatieplan 2006 - 2009 
 
 
 
Geachte heer voorzitter en leden, 
 
In de Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie is op 7 juni 2006 het Informa-
tieplan 2006-2009 (Welkom in Digitaal Drenthe 2.0) behandeld. In de vergadering 
heeft gedeputeerde mevrouw Tanja Klip-Martin toegezegd dat u zo snel mogelijk mid-
dels een brief antwoord zou krijgen op een aantal vragen van meer organisatorische 
en (financieel)technische aard. 
 
 
Vraag 1 
Heeft het verlaten van de lijn om bedrijfsvoeringsystemen in Probis onder te brengen 
nadelige financiële en organisatorische gevolgen? 
 
 Antwoord 1 

Wij verlaten de lijn dat nieuwe functionaliteit altijd standaard binnen het pro-
duct Oracle Busisness Suite (BS) moet worden gevonden. Oracle BS wordt 
gebruikt voor de financiële administratie en -informatie, managementinforma-
tie en projectadministraties. Wij hebben geen plannen die modules te vervan-
gen, omdat ze inmiddels voldoen aan onze verwachtingen. Voor nieuwe toe-
passingen, zoals bijvoorbeeld enkele HR-toepassingen en relatiebeheer, zul-
len wij per project een afweging maken. Of gekozen moet worden voor een 
Oracle BS-module óf een concurrerend product. Daarbij wordt ook meegeno-
men dat het bouwen en beheren van koppelingen tussen systemen van ver-
schillende leveranciers kosten met zich meebrengt. Door de toepassing van 
moderne Webtechnologie verwachten wij dat deze kosten meevallen. 
 



 2

 
Vraag 2 
Wordt er wel voldoende aandacht gegeven aan informatiebeveiliging? 
 
 Antwoord 2 

Ja, informatiebeveiliging is een continu proces van beheer en verbetering van 
beveiligingsmaatregelen. In het Informatiestatuut is het normenstelsel (Code 
voor Informatiebeveiliging) en de organisatie rond informatiebeveiliging vast-
gelegd. Regelmatig worden er audits gedaan en daaruit ontstaat het beeld dat 
de provincie nu weinig kwetsbaar is, vooral ook nadat de fysieke toegangsbe-
veiliging in het provinciehuis is aangelegd. Personeel wordt regelmatig geïn-
formeerd over informatiebeveiliging. Wij zullen binnenkort onze maatregelen 
voor uitwijk (bij calamiteiten) evalueren. 
 

Vraag 3 
Wordt er voldoende gereserveerd voor training en opleidingen rond IT?  
 
 Antwoord 3 

Ja, wij bieden standaard trainingen (Office etc.) aan die binnen het reguliere 
budget voor scholing worden gefinancierd. Als er nieuwe toepassingen wor-
den geïntroduceerd worden specifieke trainingen gefinancierd uit het desbe-
treffende projectbudget.  
 

Vraag 4 
Is er voldoende sturing op externe deskundigen? 
 
 Antwoord 4 

Ja, wij hebben voor dit Informatieplan een programmaorganisatie opgezet 
waaronder de genoemde IT-projecten vallen. Het opdrachtgeverschap is altijd 
in handen van provinciemedewerkers. Externen werken op basis van goedge-
keurde projectplannen. Deze goedkeuring wordt verleend door de directie, 
geadviseerd door een stuurgroep Informatiemanagement. 
 

Vraag 5 
Wat zijn de totale kosten voor IT? 
 
 Antwoord 5 

Op bladzijde 24 van het plan zijn onder het kopje Exploitatie de jaarlijkse IT 
kosten genoemd. Deze zijn ongeveer 3 miljoen per jaar. Daarvan gaat onge-
veer 1,1 miljoen naar salariskosten voor de Stafgroep Automatisering (18 for-
matieplaatsen, bezetting: 19). De rest betreft exploitatielasten (zoals onder-
houdscontracten) en reserveringen voor vervangingsinvesteringen. 
 



 3

 
Vraag 6 
Er is voor 2006 1,6 miljoen nodig en er wordt maar € 885.000,-- gevraagd. Hoe wordt 
de rest gefinancierd? En kan dat geld wel allemaal in 2006 verantwoord worden be-
steed? 
 
 Antwoord 6 

Van de 1,6 miljoen is € 755.000,-- beschikbaar uit bestaande middelen en vrij-
val uit reserveringen. Zo was bijvoorbeeld de overgang naar een nieuwe ver-
sie van Oracle BS in 2006 voorzien en al financieel gedekt. De gevraagde 
€ 885.000,-- is voor nieuwe IT-toepassingen en pilots. Dit bedrag wordt inge-
zet zoals aangegeven in het Uitvoeringsprogramma 2006 -2007.  
 

Vraag 7 
In de nota wordt gesproken van mogelijk 2-5 miljoen extra investeringen en van 3-6 
miljoen. Wat is juist? 
 
 Antwoord 7 

De extra investeringen betreffen mogelijk 3-6 miljoen in de gehele planperio-
de. De genoemde 2-5 miljoen betreft de periode 2008-2009. Dus zonder de 
extra investeringen die in het Uitvoeringsprogramma 2006-2007 zijn vermeld. 
 

Vraag 8 
Komt er nog een meer gedetailleerde planning? 
 
 Antwoord 8 

Ja, voor de periode 2008-2009 zullen wij in 2007 een aanvulling op het huidi-
ge plan maken. Daarin zullen wij een jaarplanning opnemen. In 2010 willen wij 
alle doelstellingen gehaald hebben. 
 

Vraag 9 
In de pers wordt gesproken van een teveel aan IT-initiatieven binnen de overheid. Er 
zou sprake zijn van een IT-infarct? 
 
 Antwoord 9 

Wij herkennen dat beeld. Het aantal initiatieven dat met name de rijksoverheid 
ontwikkelt is groot en niet altijd gecoördineerd. Samen met de gemeenten en 
waterschappen hebben wij via het IPO aangedrongen op meer focus en on-
dersteuning vanuit het Rijk. Wij blijven op dit punt alert. Ook ons eigen plan is 
ambitieus. Dat realiseren wij ons maar wij beseffen ook dat onze omgeving 
met minder geen genoegen zal nemen.  
 

Vraag 10 
Waarom maakt de provincie niet elke drie jaar zo'n plan? 
 
 Antwoord 10 

Het laatste informatieplan dateert van 2001 en was gebaseerd op de beleids-
nota Welkom in Digitaal Drenthe van 2000 en heeft een planperiode van 4 
jaar. Wij zullen de planhorizon van 4 jaar blijven hanteren en zullen ook tus-
sentijds rapporteren over voortgang en planning. 
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Vraag 11 
Is er voldoende samenwerking, met bijvoorbeeld de noordelijke provincies? 
 
 Antwoord 11 

Wij stimuleren continu samenwerking met andere provincies via het program-
ma e-Provincies. Een recent voorbeeld is het Drentse initiatief om samen met 
andere provincies HR-toepassingen te ontwikkelen. Wij kijken nadrukkelijk 
naar win-win situaties. Soms is dat met de noordelijke provincies en soms met 
een andere provincie die reeds een best practise heeft op een bepaald terrein. 
Ook willen wij meer inzetten op samenwerking met gemeenten en water-
schappen in Drenthe.  
 

 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
 


